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CMMI过程域介绍（3级-OPP-组织过程性能）
OPP是对组织级提出要求的，组织要根据公司的商业目标、企业的实际情况，选择要进行性能分析、量化管理的子过程，制定组织的质量和过程方面的量化的目标，建立基线和模型。这些量化的目标、基线、模型，要用于进行项目管理。具体内容见QPM。 
SG1 Baselines and models that characterize the expected process performance of the organization's set of standard processes are established and maintained.
这个PA只有一个SG，要建立和维护基线和模型，这些基线和模型能体现组织过程性能。

SP1.1 Select the processes or process elements in the organization's set of standard processes that are to be included in the organization's process performance analyses.
在组织标准过程库中选择过程或过程元素，用于分析组织过程性能。
简单的说，要选择哪些子过程进行SPC。

SP1.2 Establish and maintain definitions of the measures that are to be included in the organization's process performance analyses.
建立和维护用来进行组织过程性能分析的度量。
SP1.1选择了哪些子过程进行SPC，SP1.2就是更进一步，确定具体的度量办法。

SP1.3 Establish and maintain quantitative objectives for quality and process performance for the organization.
建立和维护质量和组织过程性能的量化管理目标。
定下用于项目管理的量化管理目标，这个目标应该包括质量方面以及组织过程性能方面。

SP1.4 Establish and maintain the organization's process performance baselines.
建立和维护组织过程性能基线。

SP1.5 Establish and maintain the process performance models for the organization's set of standard processes.
建立和维护过程性能模型。
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